
JWG Jaarverslag 2022
Het hoofdbestuur
Na twee jaar online vergaderingen en doedagen, kampen die niet doorgingen, en meer 
narigheid was 2022 een fijne afwisseling. Allereerst was het een jubileumjaar – de JWG 
werd 55 – wat altijd reden is voor feest. Ook hebben we het HB flink uit mogen breiden: 
Aurora Uitslager als nieuwe UV-hoofdredacteur, Lode Guillén als nieuwe 
afdelingscoördinator, en Jibbe Sassen als nieuwe LBM. We hebben afscheid genomen 
van Emery de Korte, Marijn Bliekendaal, en Io van den Meiracker.

Vergaderingen in persoon zijn een stuk gezelliger dan over Discord, maar gelukkig nog 
steeds productief. Zo hebben we aan de volgende beleidsstukken kunnen werken:

• Meer naamsbekendheid

• De JWG is stevig gepromote op ESTEC. De vernieuwde PromCom is goed 
actief, en heeft allerlei promo gemaakt zowel op Instagram als ook in de 
vorm van nieuwe flyers.

• Een toegankelijkere vereniging

• Om iedereen aan te moedigen om ook te gaan waarnemen, is er een 
leensysteem voor het waarneemmateriaal opgesteld. Alle leden kunnen elke 
telescoop lenen voor persoonlijk gebruik, zolang ze deze (enigszins) intact 
terug brengen.

• In dezelfde lijn is er een project gestart om zelfbouwtelescopen te faciliteren. 
De hoop is dat we in 2023 aan de slag kunnen om deze met leden in elkaar 
te zetten.

• Meer en diversere activiteiten

• Er zijn ook wat nieuwe activiteiten georganiseerd. Zo zijn er activiteiten bij 
Artis en Nemo geweest, en ook de digitale activiteiten zijn niet 
achtergebleven. Zo werden er regelmatig rondes ‘Waarnemers van 
Wakkerdam’ gespeeld.

• In 2022 was er ook weer een waarneemweekend! Het was helder, maar ook 
koud. Toch zijn er mooie foto’s gemaakt en is er veel geleerd.

• Versterken van het kader

• Kaderweekend was in 2022 weer goed bezocht. De nieuwe locatie is mega 
luxe met gave features als bedden en een tafeltennistafel. Helaas kan het 
iconische kampvuur op deze locatie niet doorgaan.

• Tot slot zijn allerlei commissies flink uitgebreid met nieuwe, enthousiaste 
leden. Met deze nieuwe aanwas kan het kader weer goed aanpakken.



Het hoofdbestuur heeft verder niet één maar twee algemene vergaderingen 
georganiseerd. De tweede stond vooral in het teken van StUV geld, het beleggingsplan, 
en de aankomende statutenwijzigingen.

Het hoofdbestuur bestaat uit Aurora, Cyrano, Ethan, Ilva Noa, Jibbe, Thijs, Vladimir, Lode 
en Friso.

Afdelingen

Utrecht
Afdeling Utrecht heeft het in het afgelopen jaar best wel moeilijk gehad op het gebied van 
deelnemers, waardoor we ook een paar keer de bijeenkomsten hebben moeten afzeggen. 
Dit duurde helaas het grootste deel van 2022. Nu begint het langzaam weer wat voller te 
worden in de collegezaal. We zijn een aantal keer bij elkaar gekomen om dingen te 
bedenken voor promotie. Deze plannen zijn helaas tot nu toe nog niet echt tot uitvoering 
gekomen. Na de zomerstop besloten Ethan, Koos, Cyrano en Job dat het tijd werd om een
stapje terug te doen en zijn zij niet meer actief binnen Afdeling Utrecht. Omdat Ethan 
voorzitter was heeft hij het stokje overgedragen aan Britt en Randy, maar zij kwamen tot 
de conclusie dat het met twee voorzitters net niet helemaal lekker werkt, dus Britt is nu de 
nieuwe voorzitter. Daarnaast hebben er dit jaar drie nieuwe mensen zich aangesloten bij 
Afdeling Utrecht: Mart, Wout en Merlijn. De afdeling bestaat nu dus uit: Aurora, Io, Krista, 
Marjet, Britt, Merlijn, Mischa, Randy en Wout.

Amsterdam
In 2022 bestond ons team uit: Simon, Lourdes, Gijs, Flip en Thijs. Op de achtergrond was 
Emrys aanwezig als penningmeester. Dit jaar hebben we gelukkig weer onze 
bijeenkomsten zonder problemen uit kunnen voeren. De eerste paar bijeenkomsten waren
nog klein maar over de maanden heen nam het aantal deelnemers toe. Zeker nu we wat 
meer promo willen gaan doen hopen we dat deze trend zich komend jaar voort blijft zetten.

Groningen
Het bestuur van de afdeling Groningen keek aan het begin van 2022 erg uit naar het 
aanstaande jaar, eindelijk met de terugkeer van on-site evenementen. Er werd druk 
gewerkt om in het voorjaar een bijeenkomst te organiseren. Helaas moesten we kort van 
tevoren een streep door deze plannen zetten door opnieuw ingevoerde restricties rondom 
Covid.

Na deze periode zijn we opnieuw aan de slag gegaan, en hebben wij op 16 juli, vlak voor 
de aanvang van de zomervakantie, een bijeenkomst georganiseerd. Tijdens deze 
bijeenkomst vertelde dr. Else Starkenburg van de RUG over haar onderzoek in de 
galactische archeologie. Met een groep van 15 enthousiaste JWG’ers hebben we een 
mooie rentree gemaakt.

In oktober organiseerden we opnieuw een bijeenkomst. Deze keer vertelde oud-
bestuursleden van de afdeling Groningen Jesper Tjoa en Sophie van Mierlo over de 
zoektocht naar exoplaneten en onze unieke plek in het heelal. De opkomst voor deze 



bijeenkomst was lager dan die in juli. Ondanks dit was het een geslaagde avond waar we 
met plezier op terug kijken.

Beide bijeenkomsten in 2022 hebben plaatsgevonden op het Praedinius Gymnasium in 
Groningen. In tegenstelling tot voorgaande jaren is het moeilijk gebleken om evenementen
te organiseren op de universiteit. Dit alles heeft te maken met een tekort aan beveiligers 
binnen de universiteit. Op zichzelf is het Praedinius Gymnasium een prima locatie voor de 
JWG bijeenkomsten, maar het plannen van een bijeenkomst gaat vaak iets minder soepel 
dan voorheen. We hopen daarom ook dat we in de toekomst weer terecht kunnen bij de 
universiteit voor onze evenementen.

Leiden
Corona was bijna achter de deur in 2022 met enkel de januari bijeenkomst als 
uitzondering komen we met afdeling Leiden weer vol aan de bak. Dit jaar hadden we 9 
bijeenkomsten en waren er verschillende evenementen. We waren te vinden op bijzondere
avonden zoals Seeing Stars Leiden 2022 waarbij alle straatverlichting uit ging in de stad. 
Ondanks de bewolking kwamen talloze mensen op af met lange rijen voor de telescoop 
als gevolg. Sterrenkunde leeft! En Promotie werkt. Dankzij Eppe is de JWG tot zelfs 2x 
aan toe (april/oktober) in het Leids nieuwsblad gekomen met een prachtig artikel dat gelijk 
extra aanmeldingen en nieuwe leden bracht. Op 27 mei 2022 is de JWG op de Copernicus
dag geweest om de vereniging te promoten, bijbehorend hebben Wessel en Lode 
kinderen ingelicht over het heliocentrische model. Ook de open dag van de oude 
sterrenwacht in september 2022 werpt zijn vruchten af. Zoveel mensen kwamen langs 
waardoor we een extra budget bij het hoofdbestuur hebben moeten aanvragen om nieuw 
promotiemateriaal te bestellen. Deze extra bijdrages waren mogelijk gemaakt door een 
geweldige vrijwilligersgroep die zich elke keer tomeloos inzet om van alle bijeenkomsten 
en activiteiten een succes te maken en voor zoveel gezelligheid zorgen. Daarvoor is mijn 
dank aan Paul P, Paul D, Arthur, Wessel, Ethan, Koos, Eppe, Lode, Jesse, Tünde, 
Lourdes, Bowen en alle sprekers van de JWG en daarbuiten.

Eindhoven
Dit jaar hadden we tot de zomer maandelijkse bijeenkomsten in de openbare Bibliotheek. 
De opkomst was gemiddeld zo’n tien deelnemers, mede door de promotie via de 
bibliotheek. Na de zomer had de Bibliotheek gereduceerde openingstijden en zou het 
lastig worden om op een vast schema bijeenkomsten te houden.

Gelukkig kwamen we in contact met het bestuur van de Sterrenwacht (EWSK) aan de 
rand van het Stadswandelpark. Het houden van bijeenkomsten liet nog even op zich 
wachten door redenen van beide kanten, maar we hebben goede hoop dat we komend 
jaar samen met de EWSK weer bijeenkomsten voor kinderen kunnen organiseren om 
onze passie voor sterrenkunde door te geven.

Veel liefs Ramon, Emery en Bernice



Cyberspace
Dit jaar heeft Jibbe de taken van afdeling Cyberspace overgenomen met het idee om deze
afdeling permanent in de JWG te houden om ook leden die niet altijd fysiek aanwezig 
kunnen zijn activiteiten aan te bieden én om ook digitaal meer promotie te kunnen maken.

Deelnemersaantallen zijn vrij consistent en er is een harde kern van 4 à 6 deelnemers die 
altijd komt, de afdeling loopt over het algemeen goed op een paar hobbels na die te 
maken hebben met sprekers vinden.

Tsin Yu en Koos verlaten helaas de afdeling.

De afdeling stelt de volgende vacatures (informeel) open:

 Contactpersoon  (de  cyberspace-mail  lezen  en  onderhouden,  het  versturen  van
uitnodigingen)

 Sprekercontactpersoon (sociaal, zoeken van sprekers binnen het kader of externe
bronnen)

 Website  onderhouden  (verantwoordelijkheid  voor  het  onderhouden  van  de
afdelingspagina)

Datum Spreker Onderwerp Aanwezigen
Piek

deelnemers
3 september 2022 Dit praatje is niet gegeven, te kort dag

1 oktober 2022 Mart Vreeken Materie Aurora, Pelle, Jibbe, Tsin Yu 9

5 november 2022 Marcel Vonk Zwarte gaten Aurora, Mischa, Jibbe 20

3 december 2022 Leon Oostrum Radioflitsen Tsin Yu, Mischa 12

7 januari 2023 Dit praatje is niet gegeven, te weinig sprekers na de feestdagen.

4 februari 2023 Wout Goesaert Zwart gat door Aarde Mischa, Jibbe 6

4 maart 2023 Bowen Starship Aurora, Jibbe 8

1 april 2023 Cyrano Iets grappigs T.B.D. -

6 mei 2023 T.B.D. -



Kampen

PaKa
PaKa heeft in 2022, na twee jaar niet door te kunnen gaan, gelukkig weer plaats kunnen 
vinden. Van 14 tot en met 18 april hebben bijna 40 deelnemers samen met 12 leiding weer
plaats genomen in de Roerdomp in Noord-Brabant. Nieuwe leiding Friso Smit en Ethan 
Woest draaiden gelijk goed mee. Met z’n allen hebben we een leuke tijd gehad, met veel 
waarnemen (o.a. dankzij een bezoek van de WaCo), een leuke speurtocht, meerdere 
praatjes en natuurlijk een knallende bonte avond, in het thema Zeevaarders! We hopen 
volgend jaar weer met evenveel enthousiasme en een heleboel leuke deelnemers een fijn 
Pasen door te brengen!

JoKa
JoKa 2022 was weer vertrouwd fijn, hoewel er niet heel veel deelnemers waren. Er waren 
in week 1 22 en in week 2 15 deelnemers aan onze ruimtereis. We hebben afscheid 
genomen van Peter, en Yoris was voor het eerst mee als ruimtereisleiding. We kijken uit 
naar weer een erg leuk kamp in 2023!

OK
Ondanks een lager budget door een kleinere deelnemersgroep was het een erg geslaagd 
kamp! Gelukkig waren de maatregelen voorbij en konden we weer een ‘normaal’ kamp 
draaien, in contrast met OK 2021 (hoewel dit ook een geslaagd kamp was). Zoals elk jaar 
hadden we weer veel leuke activiteiten: themagroepjes, cursusjes, praatjes, speurtocht, 
dropping, en nog meer. In contrast met vorig jaar, was het dit OK mogelijk om gasten uit te
nodigen voor programma, zoals een praatje van Marcel Vonk: dit droeg enorm bij aan het 
sterrenkundegehalte van het kamp. Het bijspringen van gasten en kleinere 
deelnemersgroep gaf de leidinggroep wat rust hier en daar, en de mogelijkheid om veel 
met het kampthema te doen.

Door droogte was het ook dit jaar niet mogelijk om een kampvuur te organiseren op de 
bonte avond, maar dit werd opgelost door kaartjes in de vuurpit te zetten. Dit gaf de 
deelnemers en leiding de mogelijkheid om knus bij elkaar te zitten bij het kaars-vuur. Het 
bleek ook die avond hoe leuk de deelnemers het gehad hadden door alle tranen die 
gelaten werden bij het kaars-vuur.

Na OK 2022 besloten verschillende oudere leiding ermee te stoppen. Dit is natuurlijk 
gebruikelijk en goed voor de doorstroom van de groep, maar er viel daardoor ook een 
redelijk gat in de groep qua ervaring, waaronder een leiding die voor één jaar was 
meegevraagd om het sterrenkundige gehalte omhoog te brengen. Dit betekent dat, net als
vorig jaar, er een focus lag op nieuwe leiding met sterrenkundige kennis of geleerdheid in 
waarnemen.

Ook dit jaar heeft de leiding weer veel geleerd van elkaar en blijft communicatie een puntje
voor verbetering (vooral rondom de dropping). De opkomst op voorbereidingsweekenden 
lag laag, wat soms voor wat frustratie zorgde. Hier gaan we aan werken. Net als vorig jaar 
blijft er dus een focus liggen op hoe om te gaan met meningsverschillen, om zo op OK 



2023 de stijgende lijn voort te zetten. Dat gezegd hebbende is er al meer begrip in de 
groep voor de nodige veranderingen omtrent verouderde OK gewoontes en het maken 
van nieuwe tradities en praktijken (zoals meer vega/vegan eten en de haklijst anders 
aanpakken). We gaan komend kamp met een jonge groep en goede moed tegemoet.

WiKa
In 2022 kon WiKa voor het eerst in 2 jaar weer doorgaan! Alhoewel iedereen er veel zin in 
had, was het wel duidelijk dat het kamp een paar jaar niet door heeft kunnen gaan. De 
voorbereiding liep niet altijd even soepel, maar gelukkig is het kamp zelf wel goed gegaan.
Er waren rond de 50 deelnemers; wel heeft Wijnand als contactpersoon hier veel werk van
gehad.

Het kamp is uiteindelijk erg gezellig geweest, met veel leuke praatjes, spelletjes en een 
nogal verregende speurtocht (die gelukkig iedereen heeft overleefd). Ook was er zoals 
altijd een gave knutsel en werd er heerlijk gegeten op de bonte avond, om zo de avond 
zelf feestelijk in te leiden en het kamp goed af te sluiten!

Kampgroep
De kampgroep heeft in 2022 weer flink vergaderd. Het was fijn dat de kampen weer 
allemaal door konden gaan, al worden de na-effecten van Covid nog steeds gevoeld. We 
hopen dat de deelnemersaantallen in 2023 weer wat terug groeien.

In 2022 hebben we ook het einde van een tijdperk meegemaakt: Jelle Verstraaten is na 
heel wat jaren uit de kampgroep gestapt. Ook Nora Migdad draagt haar stokje als WiKa 
vertegenwoordiger over.

Verder hebben we wat nieuwe aanwas in de vorm van Io van den Meiracker en Thomas 
Jurriaans. Ze gaan ons helpen om wat strakker bovenop de inkomende mails te zitten.



Universum
Op de vorige ALV is Ethan officieel hoofdredacteur in het HB geworden. In de praktijk 
deelden Ethan en Tünde de hoofdredacteurstaken, tot er een nieuw iemand was. Die 
nieuwe persoon was Aurora, die op de BALV het stokje officieel heeft overgenomen.

In de chaos van de overdracht hebben we aan het eind van het jaar toch weer vertraging 
opgelopen, waardoor er maar 3 Universums zijn uitgebracht. We hebben geen problemen 
gekregen met PostNL, want we hadden begin dit jaar een extra zending. In januari zijn 
namelijk nog de laatste 60 winter-Universums van 2021 op de post gegaan, omdat er in 
december te weinig enveloppen waren.

Ondanks de moeizame overdracht, zijn we optimistisch over het komende jaar.

We willen de interactie binnen de redactie terugkrijgen, die we in coronatijd kwijtgeraakt 
zijn. Dit doen we door bijvoorbeeld weer meer op de Sonnenborgh te vergaderen, in plaats
van online, en tijd te maken voor gezelligheid tussendoor. Ook zijn we bezig met een 
robuuster werksysteem, waarbij oponthoud bij één onderdeel niet de hele keten tot 
stilstand brengt.

De Universumredactie bestaat nu uit Aurora, Elise, Emrys, Ethan, Friso, Hens, Ischa, 
Jibbe, Katja, Koos, Lisa, Lourdes, Mischa, Max, Pelle, Syenne & Tünde.



Commissies

Internetcommissie
De internetcommissie heeft zich dit jaar voornamelijk gericht op het verbeteren van de 
website. Om deze reden is er een nieuwe tak van de internetcommissie opgericht die zich 
alleen maar richt op de website. Deze tak heet “Intercom Website” en Jesse is hiervan de 
voorzitter. De taken zoals het beheren van de server en overige internetzaken worden 
gedaan door de “Intercom Server”. Van de servertak is Friso nog steeds de voorzitter.

De intercom website is nu bezig met het meer gelijktrekken van het uiterlijk en de lay-out 
van de kamp- en afdelingspagina’s. Als dit gedaan is, zal de intercom kijken naar andere 
pagina’s om te verbeteren.

De intercom server is voornamelijk bezig met onderhoud, zoals het beheren van de 
maillijsten en de Stack. Ook als er dingen fout gaan met de server zal de intercom server 
in actie springen.

Waarneemcommissie
In 2022 heeft de WaCo zich flink uitgebreid en zijn we weer goed actief bezig geweest. We
hebben een aantal aankopen gedaan vooral gefocust op het makkelijker maken van 
astrofotografie en betere opslag van de materialen. Verder hebben we meer aandacht 
gevestigd op de mogelijkheden van het uitlenen van onze telescopen aan de leden. Hier is
inmiddels al een aantal keer gebruik van gemaakt en dit bied de mogelijkheid voor onze 
leden om zelf waarneemkennis op te doen.

Daarnaast hebben we in 2022 weer een waarneemweekend georganiseerd. Hier hebben 
we ons bezig gehouden met het onderhouden/ opdoen van algemene waarneemkennis. 
Ook hebben we een opzetje gemaakt voor het herintroduceren van de astrofotografie 
binnen de JWG, aangezien dit wat verwaterd was de laatste tijd. Dit weekend bleek met 
40 deelnemers een groot succes.

De waarneemcommissie bestaat nu uit Bernice, Bowen, Cyrano, Ethan, Job, Krista, 
Thomas, Torsten, Tsin Yu.

PromCom
Wij van de Promcom zijn goed op koers. Koos regelt de voorzitterstaken en sinds 
kaderweekend is er nogmaals een signaal van enthousiasme vanuit kaderleden gekomen.
Britt, Marjet, Torsten, Wout en Thomas brachten het huidige deelnemersaantal op 10.

In maart zijn onze plannen in wandelschoenen gestapt. Ze hebben een vorm aangenomen
van 60 brieven die met 20 per stad verspreid worden over de basisscholen van 
Amsterdam, Utrecht en Leiden, elk zijn de enveloppen voorzien van twee stuks flyers en 
een situatie verklarend tekstdocument. De leerraren van groep 5 tot en met 8 worden 
hierin aangeraden om hun leerlingen die geen genoeg kunnen krijgen van sterrenkunde, 
door te verwijzen naar ons (via de ouders) zodat de lust van deze kinderen kan worden 
vervuld. Naamsbekendheid is hier een voornaam streefpunt.



Over de nieuwe JWG flyers kan gezegd worden dat Thomas de ontwerper is, dat ze 
uitgedeeld zijn tijdens meerdere open dagen en ze ogen zeldenvoorkomend vet, met de 
glasheldere tekst: Sterrenkunde? 8 t/m 21 jaar? JWG!

Voor de nieuwe Merch, bestaande uit truien, is er inmiddels een prachtig derde ontwerp 
gemaakt, echter staat het plan voorlopig on hold, maar wordt hervat zodra StUV weer bij 
hun rekening kan.

De officiële JWG Instagram heeft hun zakenmodel ietwat aangepast. Minder vaak komt 
een post de wereld in, maar als het gebeurt, betreft het meestal een originele astrofoto of 
broodnodige promotie voor een van onze kampen.

Steeds vaker vind men onze leden al flyers uitdelend gecombineerd met innemend 
vertellen over de inhoud bij een sterrenkunde gerelateerd evenement. Volgend jaar doen 
we dit nogmaals, waarschijnlijk ook vaker. En met de toevoeging onze activiteiten vol te 
houden, verbeterend waar het kan, nieuwe ideeën zoals de brieven ruimte te geven, 
kortom enthousiasmeren van geïnteresseerden, vatten we onze status samen. Het was 
een mooi jaar. Alles voelde mogelijk en bleek er niet ver vandaan.

Namens mij, Lode, met dank aan Koos, Lourdes, Yoris, Britt, Eppe, Marjet, Torsten, Wout 
en Thomas.

Activiteitencommissie
In 2022 ontsprong in het voorjaar, naast vrolijk gekleurde tulpen, ook de 
Activiteitencommissie uit de bodem. Net daarvoor nog vond, in de verrassend zachte 
maand maart, al ons eerste uitje plaats: Nemo! Met een enthousiaste groep kinderen uit 
Amsterdam en ver daarbuiten bezochten we het paleis van de ontdekking. Na menig 
deelnemer een dag vol fascinatie en verwondering bezorgd te hebben, besloten we dat dit 
voor herhaling meer dan vatbaar was.

Na het uitje naar Nemo hebben we nog een aantal andere activiteiten georganiseerd. 
Halverwege mei hebben we een bezoek gebracht aan de dierentuin Artis, waar namelijk 
ook prachtige planetariumvoorstellingen te vinden zijn. Twee maanden later, in juli, 
mochten wij de eer in ontvangst nemen om een picknick voor onze geliefde 
medekaderleden te organiseren. Dat resulteerde in een gezellige zomermiddag in Utrecht 
gevuld met spelletjes, speurtochten en snoeptomaatjes.

Nadat we in september een forse uitbreiding in commissieleden mochten realiseren – van 
twee naar zeven, bedankt Britt, Eppe, Io, Marjet en Yoris – gingen we het nieuwe 
schooljaar in met voorbereiding voor een treffend uitje: SpaceExpo en ESTEC in 
Noordwijk. Met naast een bezoek aan het museum, een introductie aan het grootste 
ruimtetechnologisch centrum van Europa mogen bieden.

Al met al was dit jaar een erg goed jaar voor de activiteitencommissie. Met verschillende 
activiteiten voor uiteenlopende leeftijdsgroepen hebben wij in ons eerste jaar al een mooie 
rol in de vereniging mogen vervullen.

Op dit moment worden onze taken vervuld door Britt, Eppe, Ethan, Io, Koos, Marjet en 
Yoris – met Marjet aan het roer als voorzitter.



Landelijk Bureaumedewerker
In het voorjaar van 2022 ben ik gevraagd of ik de taken van Marijn als Landelijk 
Bureaumedewerker over wou nemen, ik heb dit aanbod geaccepteerd en ben vervolgens 
spoedig ingewerkt door Marijn door middel van twee HBV’s en een keer UV’s versturen. 
(En natuurlijk andere taken uitgelegd zoals ledenbestand aanpassen, etc.)

Vervolgens heeft Marijn op 30 april aan mij de sleutel van de Sonnenborgh overgedragen 
en daarmee ook de taken en verantwoordelijkheden als LBM.

Sindsdien ben ik tegen een paar problemen aangelopen, zoals missende uitschrijvingen 
en inschrijvingen in de archiveringen uit de periode waarin Marijn werkzaam is, langzaam 
via het versturen van UV’s en het innen van lidmaatschapsgeld samen met Vladimir krijg ik
mails binnenstromen van leden, waardoor ik dit kan aanpassen in de administratie.

Ik ben de afgelopen periode vaak ziek geweest waardoor dit nog niet heel spoedig 
verloopt, maar nu ik eenmaal een jaar meegedraaid heb en meer tijd kan vrijmaken na de 
examenperiode ben ik van plan alle mails vanaf 2020 door te nemen voor mogelijk 
gemiste in- en uitschrijvingen om dit probleem (bijna) volledig op te lossen. Dit is een erg 
arbeidsintensief proces maar ik ben bereid om me daarvoor in te zetten.

Overigens wil ik aangeven dat de JWG ondanks deze problemen in de administratie het 
afgelopen jaar met 10 à 20 leden gestegen is om weer boven de 500 leden te komen!
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